

Pengarang yang dihormati

Khaidzir Hj. Ismail, Khairil Anwar, Haninah H. Hamsan

Kami telah mencapai keputusan berhubung penyerahan anda kepada **Malaysian Journal of Youth Studies**, "Analisis Kecenderungan Penyalah Gunaan Bahan dan Peranan Faktor Keagamaan: Kajian Kes Terhadap Balia di Sebuah IPTA".

Keputusan kami ialah: Semakan Diperlukan

Pengulas	Ulasan
Pengulas A	<p>Ringkasan: Sediakan abstrak anda dalam satu perenggan dan tidak lebih daripada 200 patah perkataan (dengan tidak lebih daripada 150 patah perkataan). Anda dikehendaki memberikan ringkasan sumbangan, konsep, penemuan atau keputusan anda dan implikasi penemuan anda. tanpa rujukan, nota kaki, atau singkatan. Tanpa sebarang rajah, data jadual, atau persamaan matematik. Adalah dicadangkan anda membentangkan abstrak anda dengan komponen berikut:</p> <ol style="list-style-type: none">1) Kenal pasti matlamat utama kertas kerja;2) menekankan kelebihan (atau sumbangan);3) Menyediakan konsep keseluruhan pendekatan;4) Huraikan metodologi penyelidikan (simulasi, eksperimen, tinjauan, dll.) dan reka bentuk penyelidikan;5) Berikan hasil yang paling penting dan kemungkinan kesimpulan;6) Sertakan, jika ada, sebarang implikasi untuk penyelidikan atau aplikasi atau amalan seterusnya dalam Pengenalan: Terangkan konteks kajian dan nyatakan matlamat khusus. Pengenalan hendaklah mengandungi tiga bahagian berikut: - Latar Belakang: Konteks mesti dijelaskan oleh pengarang. Sebaik-baiknya, pengarang harus menerangkan keadaan pengetahuan semasa dalam bidang subjek

	<p>laporan. Isunya: Menulis manuskrip dan pastinya tidak membacanya akan menjadi sia-sia jika tiada isu. Tolong jelaskan kepada pembaca mengapa mereka harus terus membaca. - Pengalaman menunjukkan bahawa beberapa baris selalunya mencukupi untuk bahagian ini.</p> <p>Penyelesaian yang Dicadangkan: Hanya sekarang! - Sumbangan manuskrip mungkin digariskan oleh penulis. Dalam situasi ini, penulis mesti memastikan bahawa pembaca menonjolkan aspek novel karya mereka. Dengan memetik makalah yang berkaitan, penulis harus meletakkan kertas itu dalam konteks yang betul. Keputusan dan Perbincangan bahagian ini disokong oleh sekurang-kurangnya lapan rujukan, yang kesemuanya adalah artikel jurnal terkini: Keputusan hendaklah dibentangkan dengan cara yang mudah difahami. Penemuan yang paling ketara dilaporkan dalam bahagian ini, dengan analisis keputusan yang sesuai dan perbandingan dengan penemuan penyelidikan lain. Rujukan yang sesuai hendaklah digunakan untuk menyandarkan bahagian ini.</p>
Pengulas B	<p>Perkara yang mesti difikirkan</p> <ol style="list-style-type: none">1. Beberapa istilah dalam bentuk singkatan perlu dijelaskan seperti dare dan lain-lain2. Analisis faktor mesti diberi penjelasan yang berasingan, kerana analisis faktor adalah teori yang berasingan. Formula umum dan tujuan mengapa analisis faktor digunakan mesti diterangkan dalam artikel penyelidikan (tidak perlu terlalu lengkap)3. Penggunaan kata perlu dikaji semula, kerana masih terdapat beberapa perkataan yang hurufnya tidak lengkap seperti dalam kata abstrak masih dijumpai yang patut ditemui dan perkataan lain perlu diteliti dengan teliti.4. Mengapakah analisis faktor perlu dilakukan? Tidak cukupkah dengan analisis regresi berganda sahaja? Kerana tajuk kajian hanya menggunakan analisis regresi dalam memilih pembolehubah yang berpengaruh?